

Certificate of Approval

This is to certify that the Management System of:

Acro Aircraft Seating

Eldon Way, Crick Industrial Estate, Crick, NN6 7SL, United Kingdom

has been approved by Lloyd's Register to the following standards:

AS9100D (technically equivalent to EN 9100:2018, JISQ 9100:2016 and KS Q 9100:2018), ISO 9001:2015

This certification has been performed in accordance with the requirements of EN 9104-001:2013

Lloyd's Register Quality Assurance is accredited under the IAQG ICOP scheme

Certification Structure – Single Site

Approval number(s): AS9100 – 00006260, ISO 9001 – 00005313

The scope of this approval is applicable to:

Design, certification, production and support of aircraft passenger seating. Including the integration of customer electrical components. Control of working parties for maintenance and repair to customer specifications.



David Derrick

Area Operations Manager UK & Ireland

Issued by: Lloyd's Register Quality Assurance Limited



批准证书

兹证明下列公司的管理体系：

安科航空座椅

英国，克里克，克里克工业园区，埃尔登路，邮编：NN6 7SL

已通过劳氏船级社的认证，符合以下标准：

AS9100D（在技术上相当于 EN 9100:2018， JISQ 9100:2016和 KS Q 9100:2018）， ISO 9001:2015

此认证是根据EN 9104-001:2013的要求而进行的

劳氏船级社质量认证根据IAQG ICOP计划获得认证

认证结构 - 单场

批准号：AS9100 – 00006260， ISO9001 – 00005313

本批准范围适用于：

飞机航空座椅的设计，认证，生产和售后支持。包括客户电气元件的集成。控制工作方按照客户规范进行维护和维修。



David Derrick

Area Operations Manager UK & Ireland

发证机构：劳氏船级社质量认证有限公司

